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Wallonia has an excellent logistics infrastructure 
and «multimodality» is the keyword.  
Liege Airport was awarded the title of best 
cargo airport in the world for the year 2020.  
You will also find yourself well supported :  
the actors of the sector are gathered in  
the «Logistics in Wallonia» cluster.
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info@awex.be

awex-export.be 
investinwallonia.be 
wallonia.be

ECONOMIC & COMMERCIAL  
REPRESENTATIONS / 
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Denis LAHAYE 
Economic & Trade Counsellor  
Belgium Embassy 

Jägerstrass 52-53  
10117 Berlin  
Germany 

+49 (0) 30 235 96 52 60  
berlin@awex-wallonia.com 

WALLONIA EXPORT
& INVESTMENT AGENCY

AWEX, partner of the international economic development of Wallonia.

The Wallonia Export-Investment Agency (AWEX) is the institution in charge of the 
development and management of Wallonia’s domestic and international economic 
relations. 

Through a personalized, innovative, and sustainable approach, AWEX supports 
Walloon companies – regardless of their size, sector, or target market – in every step 
of their international endeavors. This includes exports, technological partnerships, and 
development abroad. 

The agency’s vast network of connections ensures the best advisors are always by 
your side. Our local anchors and agents abroad are capable of providing unparalleled 
insight to take your company to the next level. In addition, our connections will help 
establish your business in the global marketplace and promote it throughout the world. 
Training, incentives, and international financing are also available. 

AWEX is also committed to strengthening Wallonia’s position as the premier gateway 
for international investors seeking success in the heart of Europe. We work closely with 
them to inform, convince, and advise in every stage of their development. 

Feel free to get in touch with one of our local or international agents via our websites 
listed above. In our network of more than 400 employees in nearly 100 countries around 
the world, there is always someone ready and willing to support you in your approach.
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Die wallonische Agentur für Export und Auslandsinvestitionen (AWEX) ist für die 
Entwicklung und Abwicklung der internationalen Wirtschaftsbeziehungen Walloniens 
verantwortlich.

Mit angepassten Lösungen für jede Unternehmensform und einem innovativen 
und nachhaltigen Ansatz unterstützt die AWEX wallonische Unternehmen in 
jeder Phase ihrer Internationalisierung (Exporte, technologische Partnerschaften, 
Auslandsstandortaufbau),  unabhängig von Größe, Branche oder Zielmärkten.

Um diese Ziele zu erreichen, verfügt die AWEX über lokale Niederlassungen in 
Wallonien (Regionalzentren)  sowie ein weltweites Netzwerk an Handelsattachés, die 
Marktberichte und -analysen sowie aktuelle Brancheninformationen zur Verfügung 
stellen können und Unterstützung bei der Umsetzung von konkreten Marktaktivitäten 
im Ausland anbieten. Auf diese Weise wird die Verbreitung der technologischen 
Exzellenz Walloniens weltweit gefördert. 

Zudem bietet die AWEX auch finanzielle Unterstützungen, den Zugang zu internationalen 
Finanzförderungen oder auch die Organisation von Schulungen für Berufe im 
Exportbereich an.

Im Rahmen ihrer Mission, ausländische Investitionsprojekte zu fördern und zu begleiten, 
stärkt die AWEX die Position Walloniens als zentrale europäische Anlaufstelle für 
internationale Investoren im Herzen Europas. Die AWEX deckt dabei alle Aufgaben 
ab, von der Bedarfs- und Kontaktidentifizierung, über Information, Argumentation 
und Beratung, um internationale Unternehmen in jeder Phase der Ansiedlungs- und 
Erweiterungsaktivitäten in Wallonien zu unterstützen.

Auf unserer Webseite finden Sie alle Informationen, um sowohl mit unseren lokalen 
Vertretern in den Regionalzentren als auch mit unseren weltweiten AWEX-Büros 
Kontakt aufzunehmen. Unser Netzwerk, bestehend aus mehr als 400 Mitarbeitern in 
fast 100 Ländern (der ganzen Welt) steht Ihnen stets zur Verfügung, um Sie bei Ihren 
internationalen Aktivitäten zu begleiten.

WALLONISCHE AGENTUR  
FÜR EXPORT UND  
AUSLANDSINSVESTITIONEN 
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Liege Airport  
Business Park 
Rue de l’Aéroport 52 box 13
4460 Grace-Hollogne
Belgium

+32 (0) 4 225 50 60 
info@logisticsinwallonia.be   

logisticsinwallonia.be

LOGISTICS  
IN WALLONIA

Logistics in Wallonia is the competitive cluster for transport, logistics and mobility 
in Wallonia. 

SCOPE
Transport and logistics activities are present on a transversally basis in a countless 
number of enterprises. Logistics in Wallonia therefore focuses on the major transport 
and logistics enterprises, on industrial shippers  and on the major regional or European 
distribution centers. In addition, the cluster addresses the sector suppliers and the 
training and research bodies that are active in the sector. 

MARKET AND MARKET NICHES
Logistics in Wallonia is primarily intended to aid transport and logistics operators 
regardless of the transport modes they use. In addition, the cluster focuses also on 
industrial shippers from sectors such as food, healthcare, retail…

MEMBERS OF LOGISTICS IN WALLONIA 
The cluster has some 330 members. 

•	 Transport and logistics enterprises, all transport modes
•	 Suppliers and component manufacturers
•	 Industrial shippers of different sectors
•	 Training operators
•	 Infrastructure managers
•	 Research institutes

ACTIONS
The cluster aims at boosting innovation in the sector, stimulating networking and support 
to enterprises and promoting Wallonia abroad to attract new investors and new activities. 

WALLONIA– BELGIUM @ INNOTRANS 2024

 
 
DELEGATE

Bernard PIETTE 
Managing Director

+32 (0) 4 225 50 66 
bpi@logisticsinwallonia.be
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Logistics in Wallonia ist der Wettbewerbscluster für Transport, Logistik und Mobilität 
in der Wallonie. 

SCOPE
Transport- und Logistikaktivitäten sind übergreifend in einer Vielzahl von Unternehmen 
vertreten. Logistics in Wallonia legt daher einen Fokus auf die großen Transport- 
und Logistikunternehmen, auf industrielle Verlader, und auf die großen regionalen 
oder europäischen Vertriebszentren. Zulieferer des Sektors und Ausbildungs- und 
Forschungseinrichtungen, die in diesem Bereich tätig sind, bilden die indirekten 
Leistungsemphänger. 

MARKT UND MARKTLÜCKEN
Logistics in Wallonia richtet sich in erster Linie an Transport- und Logistikunternehmen, 
unabhängig von der Transportart. Darüber hinaus richtet sich der Cluster auch an 
industrielle Verlader aus Bereichen wie Lebensmittel, Gesundheitswesen, Einzelhandel...

MITGLIEDER VON LOGISTICS IN WALLONIA
Der Cluster zählt etwa 330 Mitglieder. 

•	 Transport- und Logistikunternehmen, alle Transportarten
•	 Zulieferer und Komponentenhersteller
•	 Industrielle Verlader aus verschiedenen Sektoren
•	 Ausbildungsbetriebe
•	 Infrastrukturbetreiber
•	 Forschungseinrichtungen

AKTIVITÄTEN
Der Cluster zielt darauf ab, die Innovation in diesem Sektor zu fördern, die Vernetzung 
und Unterstützung von Unternehmen zu stimulieren und im Ausland für die Wallonie zu 
werben, um neue Investoren und neue Aktivitäten anzuziehen.  

LOGISTICS  
IN WALLONIA
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AUTOMATIC SYSTEMS – EASIER

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS
EASIER offers a comprehensive range of self-service equipment for urban and rail 
public transportation. Its activities include the design and manufacturing of a wide 
array of metro access control equipment, ticket vending machines, and level crossing 
barriers. Known for their high reliability, its products equip stations and terminals 
worldwide.

NEW PRODUCTS AND INNOVATIONS
EASIER innovates with its new «TGS» gates designed for all users, including people 
with reduced mobility. This product is equipped with an innovative and unique detec-
tion system. It combines two algorithms: one using a high-density network of infrared 
sensors, and the other using a stereoscopic 3D camera, ensuring highly effective 
detection and efficient fraud prevention.

CERTIFICATION
CE MARKING, UL CERTIFICATION, ISO9001, ISO14001
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AKTIVITÄTEN, PRODUKTE UND MARKEN
EASIER bietet ein umfassendes Sortiment an Selbstbedienungsgeräten für den städ-
tischen und schienengebundenen öffentlichen Verkehr an. Zu den Aktivitäten gehören 
die Entwicklung und Herstellung einer breiten Palette von Zugangskontrollsystemen 
für U-Bahnen, Fahrkartenautomaten und Schrankenanlagen. Bekannt für ihre hohe 
Zuverlässigkeit, sind die Produkte weltweit in Bahnhöfen und Terminals im Einsatz.

NEUE PRODUKTE UND INNOVATIONEN
EASIER innoviert mit den neuen «TGS»-Sperren, die für alle Benutzer, einschließlich 
Menschen mit eingeschränkter Mobilität, entwickelt wurden. Das Produkt verfügt über 
ein einzigartiges Erkennungssystem, das zwei Algorithmen kombiniert: Einen, der ein 
dichtes Netzwerk von Infrarotsensoren nutzt, und einen anderen, der eine stereos-
kopische 3D-Kamera verwendet. Dies gewährleistet eine effektive Erkennung und effi-
ziente Betrugsprävention.

ZERTIFIZIERUNG
CE-KENNZEICHNUNG, UL-ZERTIFIZIERUNG, ISO9001, ISO14001

CONTACT

Alain COMBETTE 
Commercial Director

+32 (0) 1 41 38 61 92 
acombette@go-easier.com

Avenue Lavoisier 17 
1300 Wavre 

Belgium

+32 (0) 10 23 02 11 
contact@go-easier.com   

go-easier.com
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DAXI

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS
Daxi was founded in 1989 and acquired in 2018 by Bruno Hubert and Jérome Leclef. 
Daxi’s legacy of progress and innovation is the foundation on which the company is 
building a new vision for railway transport—a vision where safety, economic efficiency, 
and environmental respect converge to meet the railway challenges of today and 
tomorrow. The mission of Daxi is to make rail affordable. 

PRODUCTS AND INNOVATIONS
Daxi is divided into two business units :  
1.	The track material business unit which designs switches, machines rails  

(drilling, cutting, bending, and machining ), execute mechanical welding and  
supplies all types of track accessories: rails, rail joints, baseplates, screws, greasers.  

2.	The Rolling Stock business unit which is specialized in the refurbishment,  
renovation and modification of rolling stock equipment : locomotives, wagons,  
ballast wagons, axles, and bogies 

CERTIFICATION
EN15085 WELDING AND  ISO 9001 CERTIFICATION IN PROGRESS 
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AKTIVITÄTEN, PRODUKTE UND MARKEN
Daxi wurde 1989 gegründet und 2018 von Bruno Hubert und Jérôme Leclef übernom-
men. Auf dem Erbe von Fortschritt und Innovation baut Daxi eine neue Vision für den 
Schienenverkehr auf, die Sicherheit, Wirtschaftlichkeit und Umweltschutz vereint.

PRODUKTE UND INNOVATIONEN 
Daxi ist in zwei Geschäftsbereiche unterteilt: 
1. Die Gleismaterialeinheit, die Weichen entwirft, Schienen bearbeitet  

ausführt und alle Arten von Gleis-Zubehör liefert.
2. Die Fahrzeugeinheit, spezialisiert auf die Sanierung und Modifikation von  

Schienenfahrzeugen: Lokomotiven, Waggons, Achsen und Drehgestelle. 

ZERTIFIZIERUNG
EN15085 SCHWEIßEN UND ISO 9001 ZERTIFIZIERUNG IN BEARBEITUNG

CONTACT

Jean-François REMY 
Commercial Director

+32 (0) 71 37 22 20 
+32 (0) 471 22 23 13 

jf.remy@daxi.be

Zoning Industriel 2ème rue 20 
6040 Charleroi 

Belgium 

+32 71 37 22 20 
info@daxi.be

daxi.be
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FUTURE RESOURCES SA

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS
FUTURE RESOURCES’ core business is the digital transformation of rail operations 
in developing countries. FR offers consulting services and innovative solutions, to 
improve management performance and rail operations safety. ATRAC®is a suite of IT 
systems to automate the monitoring of rollingstock and transported goods. They pro-
vide locomotive drivers, control centres and technical and administrative services with 
relevant information in real time.

NEW PRODUCTS AND INNOVATIONS
Four products are particularly innovative as they depart from the traditional railway 
systems of developed countries:
•	 “TMS”, a train control system well adapted to the context of these countries
•	 “TAG system”, dynamic electronic tags installed on wagons and locomotives  

to detect abnormal vibrations and temperatures
•	 “IdORail”, an anti-collision system for trains
•	 “TAWS/FALCO”, for signalling at dangerous points and automatic level crossings

CERTIFICATION
Our hardware components comply with the relevant EN standards. Certification of sof-
tware components is planned in the near future.
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AKTIVITÄTEN, PRODUKTE UND MARKEN
Das Kerngeschäft von FUTURE RESOURCES ist die digitale Transformation des Bahn-
betriebs in Entwicklungsländern. FR bietet Beratungsdienste und innovative Lösungen 
zur Verbesserung der Managementleistung und Betriebssicherheit. ATRAC® ist eine 
IT-System-Suite zur Überwachung von Fahrzeugen und Gütern, die Lokführern, Leits-
tellen und technischen Diensten relevante Echtzeitinformationen liefert.

NEUE PRODUKTE UND INNOVATIONEN 
Vier Produkte sind besonders innovativ und unterscheiden sich von traditionellen 
Bahnsystemen in Industrieländern:
•	 “TMS”, ein Zugsteuerungssystem, angepasst an den Kontext dieser Länder
•	 “TAG system”, dynamische elektronische Tags zur Erkennung von Vibrationen  

und Temperaturen
•	 “IdORail”, ein Anti-Kollisionssystem für Züge
•	 “TAWS/FALCO”, zur Signalisierung an Gefahrenstellen und automatischen  

Bahnübergängen

ZERTIFIZIERUNG
Unsere Hardware entspricht den EN-Normen. Die Software-Zertifizierung ist in Planung.

CONTACT

Bernard DELFALQUE 
CEO

+32 (0) 2 888 0757  
+32 (0) 475 45 53 31

Rue Haute 
1473 Glabais 

Belgium 

+32 (0) 28 88 13 48 
info@futureresources.eu

futureresources.eu
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GRIMONPREZ TRANSMISSION GEARS

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS
Established in 1877, Grimonprez Transmission Gears specializes in manufacturing all 
types of gears, transmission and gearboxes. In 2012, the company became affiliated 
with three other companies to create a family-owned cluster of advanced manufactu-
ring capabilities for high precision areas : Sub-Alliance. Each division enables a unique 
synergy between development and manufacturing of polymers, composites, metals 
and transmissions.

NEW PRODUCTS AND INNOVATIONS
Our company provides the highest expertise. To enhance the performance of your 
products, we offer 5 steps: advanced materials research, design, fast processes deve-
lopment and compliance with the highest quality standards. In addition, we produce 
various applications within a short delivery time and at fair prices for various sectors 
such as aerospace, civil engineering, transport, agriculture,...

CERTIFICATION
ISO 9001
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AKTIVITÄTEN, PRODUKTE UND MARKEN
Gegründet 1877, spezialisiert sich Grimonprez Transmission Gears auf die Herstel-
lung aller Arten von Zahnrädern, Getrieben und Getriebeboxen. 2012 schloss sich das 
Unternehmen mit drei weiteren Firmen zur Familiengruppe Sub-Alliance zusammen, 
die fortschrittliche Fertigung für Präzisionsbereiche vereint. Jede Division bietet eine 
einzigartige Synergie in der Entwicklung und Herstellung von Polymeren, Verbundstof-
fen, Metallen und Getrieben.

NEUE PRODUKTE UND INNOVATIONEN 
Unser Unternehmen bietet höchste Expertise. Zur Leistungssteigerung Ihrer Produkte 
bieten wir 5 Schritte: Forschung zu fortschrittlichen Materialien, Design, schnelle Pro-
zessentwicklung und Einhaltung der höchsten Qualitätsstandards. Zudem produzieren 
wir verschiedene Anwendungen schnell und zu fairen Preisen für Sektoren wie Luft- 
und Raumfahrt, Bauwesen, Transport und Landwirtschaft.

ZERTIFIZIERUNG
ISO 9001

CONTACT

Morgan VERCRUYSSE 
Technical Sales Account Manager

+32 (0) 56 33 30 32 
+32 (0) 485 21 06 39 

m.vercruysse@grimonprez.com

Rue Theodor Klüber 7 
7711 Dottignies 

Belgium 

+32 (0) 56 33 30 32 
info@grimonprez.com

grimonprez.com
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INFRATECH – GILLAM

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS
Solutions supplier regarding security on DC current breakers

NEW PRODUCTS AND INNOVATIONS
IDC20K High accuracy - portable modular DC current source able to generate up to 
20,000 A
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AKTIVITÄTEN, PRODUKTE UND MARKEN
Lösungsanbieter im Bereich Sicherheit von Gleichstrom-Schutzschaltern.

NEUE  PRODUKTE UND INNOVATIONEN 
IDC20K: Hochpräzise, tragbare und modulare Gleichstromquelle, die bis zu 20.000 
A erzeugen kann.

 

CONTACT

Bruno PEREMANS 
Account Manager

+32 (0) 472 11 51 90 
bruno.peremans@infra-tech.be

Zoning des Plenesses, Les Plénesses 73 
4890 Thimister-Clermont 

Belgium 

+32 (0) 87 44 04 10 
info@infra-tech.be

gillam.be
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PEPPS ENGINEERING

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS
Pepps is an ICT company specializing in customized digital tools for the maintenance 
and operation of railway infrastructures. We offer innovative solutions for intelligent 
supervision, predictive maintenance, connected products, and customized software. 
Our commitment includes transferring skills to local users to ensure sustainable and 
autonomous skill development.

NEW PRODUCTS AND INNOVATIONS
At Pepps, we continuously push the boundaries of innovation to enhance railway main-
tenance. Our latest innovation, UPRAIL, is an intuitive CMMS dedicated to railways, fea-
turing advanced spatial reference, data import from measurement cars, and rail-spe-
cific planning. With UPRAIL, we simplify maintenance, increase efficiency, and ensure 
optimal traceability, making it easier to manage and maintain railway infrastructure.
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AKTIVITÄTEN, PRODUKTE UND MARKEN
Pepps ist ein ICT-Unternehmen, das sich auf maßgeschneiderte digitale Werkzeuge 
für die Wartung und den Betrieb von Bahninfrastrukturen spezialisiert hat. Wir bieten 
innovative Lösungen für intelligente Überwachung, vorausschauende Wartung, ver-
netzte Produkte und maßgeschneiderte Software. Unser Engagement umfasst auch 
die Schulung lokaler Nutzer für nachhaltige und autonome Kompetenzentwicklung.

NEUE PRODUKTE UND INNOVATIONEN 
Bei Pepps treiben wir Innovationen im Bereich Bahnwartung voran. Unser neuestes Pro-
dukt, UPRAIL, ist ein intuitives CMMS für Eisenbahnen, das fortschrittliche räumliche 
Referenzen, Datenimport von Messwagen und bahnspezifische Planung bietet. UPRAIL 
vereinfacht Wartung, steigert Effizienz und gewährleistet optimale Nachverfolgbar-
keit, um die Verwaltung und Instandhaltung von Bahninfrastrukturen zu erleichtern.

CONTACT

Yannick GILIS 
CEO

y.gilis@pepps.be

Avenue Alexandre Fleming 10 
1348 Louvain-la-Neuve 

Belgium 

+32 (0) 477 66 64 03 
contact@pepps.be

pepps.be
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PHOENIX AI

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS
PHOENIX AI brings back AI at the very edge on electronic boards with a power 
consumption of 5-25 Watts with a very limited bandwidth need, and when the videos 
and pictures cannot quit the localnetwork. Thanks to deep learning, we can adapt to 
most of the situations and use cases. We can help you concentrate on what matters 
in your camera’s feeds with various detections (up to 40 different AI models available) 
and make some content disappear from the pictures if you don’t want to focus on them. 
Our products named PAI Box supply proactive and predictive alerts instead of a 24/7 
surveillance. We are compatible with Genetec and Milestone. We look for Integrators 
and Distributors in Germany.

NEW PRODUCTS AND INNOVATIONS
PAI Box offers a new generation of IVA (Intelligent Video Analytics) with an appliance 
(with software suite and AI) to be integrated with existing or new cameras. Combining 
deep learning and computer vision, PAI Box can be delivered with 40+ already existing 
AI apps or with your custom-made AI on a green vantage point and from -20 to 70°C. 
Each PAI Box can handle up to 4 cameras streams in real-time. It is cloudless and can 
be operated 100% locally and therefore is GDPR compliant by design. It is compatible 
with Genetec and Milestone.
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AKTIVITÄTEN, PRODUKTE UND MARKEN
PHOENIX AI bringt KI an die Spitze von elektronischen Boards mit einem Stromverbrauch 
von 5-25 Watt mit einem sehr begrenzten Bandbreitenbedarf, und wenn die Videos und 
Bilder das lokale Netz nicht verlassen können Netzwerk. Dank des Deep Learning können 
wir uns an die meisten Situationen und Anwendungsfälle anpassen. Wir können Ihnen 
helfen, sich auf das Wesentliche in den Aufnahmen Ihrer Kamera zu konzentrieren, indem 
wir einige Inhalte aus den Bildern verschwinden lassen, wenn Sie sich nicht Sie sich auf 
sie konzentrieren wollen. Unsere Produkte mit dem Namen PAI Box liefern proaktive und 
vorausschauende Alarme anstelle einer 24/7-Überwachung. Wir sind kompatibel mit 
Genetec und Milestone. Wir suchen nach Integratoren und Distributoren in Deutschland.

NEUE PRODUKTE UND INNOVATIONEN 
PAI Box bietet eine neue Generation von IVA (Intelligent Video Analytics) mit einer 
Appliance (mit Software-Suite und KI), die in bestehende oder neue Kameras integriert 
werden kann. Durch die Kombination von Deep Learning und Computer Vision kann 
die PAI Box mit mehr als 40 bereits existierenden KI-Apps oder mit Ihrer maßgesch-
neiderten KI auf einem grünen Aussichtspunkt und von -20 bis 70°C geliefert werden. 
Jede PAI Box kann bis zu 4 Kameraströme in Echtzeit verarbeiten. Sie arbeitet ohne 
Cloud Sie und kann zu 100 % lokal betrieben werden und ist daher von vornherein 
DSGVO-konform. Sie ist mit Genetec und Milestone kompatibel.

CONTACT

Laurent RENARD 
CEO & Founder

+32 (0) 477 86 93 63 
laurent@phoenix-ai.com

Rue du vent des Noirs Moineaux 2 
7600 Peruwelz 

Belgium 

+32 (0) 69 59 00 55 
 sales@phoenix-ai.com

phoenix-ai.com
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REPROCOVER

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS
Reprocover specializes in developing and manufacturing tailor-made products from 
recycled composites, which we recycle, collect, and prepare. Our best-selling products 
are designed for infrastructure sectors such as rail (level crossings), electricity, telecom, 
water, and gas (cable gutters, access chambers, surface boxes). Reprocover products 
offer all the benefits of composites, including being lightweight and highly resistant. 
However, we stand out in two key ways: our solutions are more cost-effective, and we are 
the only provider offering recycled composites.

NEW PRODUCTS AND INNOVATIONS
For years, Reprocover has developed methods to recycle composites, balancing price, 
quality, and LCA. We offer various compounds to meet specific needs and have invested 
in a high-capacity processing machine, allowing us to produce larger volumes at lower 
costs. Since 2009, Reprocover has gained significant expertise and is now also dedi-
cated to helping other companies incorporate recycled materials into their processes.

CERTIFICATION
Reprocover has obtained various certifications for its products. Reprocover is ISO 9001 
certified, follows the EN124 standard, and holds certifications for rail infrastructure from 
organizations such as Network Rail and ProRail. We have also been audited by Ricardo 
and Veritas. Moreover, we have conducted LCA analyses for some of our products.
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AKTIVITÄTEN, PRODUKTE UND MARKEN
Reprocover entwickelt und fertigt maßgeschneiderte Produkte aus recycelten Verbund-
werkstoffen. Unsere Bestseller für Infrastruktursektoren wie Schiene (Bahnübergänge), 
Strom, Telekommunikation und Gas (Kabelkanäle, Zugangsschächte) bieten alle Vorteile 
von Verbundwerkstoffen, sind leicht, resistent und kostengünstig. Wir sind die einzige 
Firma, die recycelte Verbundwerkstoffe anbietet.

NEUE PRODUKTE UND INNOVATIONEN 
Reprocover hat jahrelang Methoden zur Verwertung von Verbundwerkstoffen entwic-
kelt, die Preis, Qualität und LCA ausgleichen. Wir bieten spezielle Mischungen an und 
haben in eine leistungsstarke Verarbeitungsmaschine investiert, um größere Mengen 
kostengünstig zu produzieren. Seit 2009 unterstützen wir auch andere Unternehmen bei 
der Integration von Recyclingmaterialien. 

ZERTIFIZIERUNG
Reprocover ist ISO 9001 zertifiziert, folgt der EN124-Norm und hat Zertifikate für Bahnin-
frastruktur von Network Rail und ProRail. Außerdem wurden wir von Ricardo und Veritas 
geprüft und haben LCA-Analysen für einige Produkte durchgeführt.

CONTACT

Charles GÖBBELS 
Managing Director

+32 (0) 43 62 67 80 
charles@reprocover.eu

Avenue André Ernst 19 
4800 Verviers 

Belgium 

+32 (0) 43 62 67 80 
info@reprocover.eu

reprocover.eu
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RUBBERGREEN INDUSTRIE SA

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS
RubberGreen, founded in 2009, leads in the circular rubber economy with innovative 
upcycling technologies. We offer PU-Bonded for tire granule agglomeration and Devul-
canization for high-resistance compounds. Our products, including Under Ballast Mats, 
Floating Slab Mats, Under Sleeper Pads, Embedded Rail, and Anti-Trespass Mats, address 
vibration and acoustic challenges in railway infrastructures.

NEW PRODUCTS AND INNOVATIONS
RubberGreen’s latest innovation, Devulcanization, transforms rubber waste into 
high-performance compounds. This technology is exemplified in our Under Sleeper Pads 
(USP), which offer exceptional mechanical resistance and reduce ballast attrition. Made 
from 100% upcycled rubber, USPs enhance track maintenance efficiency and are crucial 
for vibration reduction in railway systems.

CERTIFICATION
RubberGreen holds an EPD, showcasing our products’ environmental footprint indica-
tors. We are also proud recipients of the EcoVadis Silver Medal, reflecting our commit-
ment to sustainability and environmental responsibility.
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AKTIVITÄTEN, PRODUKTE UND MARKEN
RubberGreen, gegründet 2009, führt die Kreislaufwirtschaft für Gummi mit innovativen 
Upcycling-Technologien an. Wir bieten PU-Bonded für die Agglomeration von Reifen-
granulat und Devulcanization für hochbelastbare Verbindungen. Unsere Produkte wie 
Unterballastmatten, Schwimmplatten, Unterlagerscheiben, eingebettete Gleise und 
Anti-Diebstahl-Matten adressieren Vibrationen und Akustik in Bahninfrastrukturen.

NEUE PRODUKTE UND INNOVATIONEN 
RubberGreens neueste Innovation, Devulcanization, verwandelt Gummiabfälle in leis-
tungsstarke Verbindungen. Diese Technologie wird in unseren Unterlagerscheiben 
(USP) verwendet, die außergewöhnliche mechanische Widerstandsfähigkeit bieten und 
die Ballastabnutzung reduzieren. Hergestellt aus 100 % recyceltem Gummi, verbessern 
USPs die Gleiswartungseffizienz und sind entscheidend für die Vibrationseindämmung 
im Schienennetz.

ZERTIFIZIERUNG
RubberGreen besitzt eine EPD, die die Umweltkennwerte unserer Produkte zeigt. Wir 
sind zudem Träger der EcoVadis Silbermedaille, die unser Engagement für Nachhaltig-
keit und Umweltverantwortung widerspiegelt.

CONTACT

Juan Carlos MALTEZ R 
Business Development Manager

+32 (0) 65 80 15 60 
+32 (0) 494 67 98 01 

jc.maltez@rubbergreen.be

Route de Bavay 44 
7080 Frameries 

Belgium 

+32 (0) 65 70 12 71 
info@rubbergreen.be

rubbergreen.com
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SEE TELECOM

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS
Our passionate experts design, manufacture, and install integrated TETRA, FM, AM, 
DAB+ radio connectivity solutions, using GPS, IoT, private LTE, voice break-in techno-
logies, for road and metro tunnel operators. Our solutions save lives, digitize operations 
and security, and reduce the ecological footprint of operations and associated mobility.

NEW PRODUCTS AND INNOVATIONS
In 2024, SEE Telecom introduces groundbreaking radio innovations for the operation and 
maintenance of road, rail, and metro tunnels. GNSS coverage (GPS, Galileo) will enable 
precise geolocation in tunnels. IoT will revolutionize data collection in infrastructures 
and introduce predictive maintenance, significantly optimizing management and safety.

CERTIFICATION
ISO9001-2015, ISO27001-2020 (Q1-2025)
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AKTIVITÄTEN, PRODUKTE UND MARKEN
Unsere leidenschaftlichen Experten entwickeln, fertigen und installieren integrierte 
TETRA-, FM-, AM- und DAB+-Funkverbindungslösungen für Straßen- und U-Bahn-Tun-
nelbetreiber, anhand der Nutzung von GPS, IoT, privater LTE und Voice-Break-in-Tech-
nologien. Unsere Lösungen retten Leben, digitalisieren den Betrieb und die Sicherheit 
und reduzieren den ökologischen Fußabdruck des Betriebs und der damit verbunde-
nen Mobilität.

NEUE PRODUKTE UND INNOVATIONEN
PAI Box bietet eine neue Generation von IVA (Intelligent Video Analytics) mit einer 
Appliance (mit Software-Suite und KI), die in bestehende oder neue Kameras integriert 
werden kann. Durch die Kombination von Deep Learning und Computer Vision kann 
die PAI Box mit mehr als 40 bereits existierenden KI-Apps oder mit Ihrer maßgesch-
neiderten KI auf einem grünen Aussichtspunkt und von -20 bis 70°C geliefert werden. 
Jede PAI Box kann bis zu 4 Kameraströme in Echtzeit verarbeiten. Sie arbeitet ohne 
Cloud Sie und kann zu 100 % lokal betrieben werden und ist daher von vornherein 
DSGVO-konform. Sie ist mit Genetec und Milestone kompatibel.

ZERTIFIZIERUNG
ISO9001-2015, ISO27001-2020 (Q1-2025)

CONTACT

Johnny VAN DAMME 
Business Development Manager

+32 (0) 475 64 40 12 
jvd@seetelecom.com

Avenue Robert Schuman, 201 
1401 Baulers 

Belgium 

+32 (0) 67 85 29 20 
info@seetelecom.com

seetelecom.com
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UBIDATA

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS
Ubidata is a 15 years old company providing IT solutions for transport and logistics. 
We develop solutions ranging from data capture to information provision, allowing our 
clients to improve their operational performance.

NEW PRODUCTS AND INNOVATIONS
•	 Optimize your asset & fleet management from an operational  

and statistical viewpoint
•	 Automatic identification of exceptions & deviations to your normal processes * 

(train planning, delays, long stops,…)
•	 Simple solution covering all the data processing chain  

(data capture to information provision)
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AKTIVITÄTEN, PRODUKTE UND MARKEN
Ubidata ist ein 15 Jahre altes Unternehmen, das IT-Lösungen für Transport und Logistik 
anbietet. Wir entwickeln Lösungen von der Datenerfassung bis zur Informationsbe-
reitstellung, die unseren Kunden helfen, ihre Betriebsleistung zu verbessern.

NEUE PRODUKTE UND INNOVATIONEN 
•	 Optimierung Ihres Asset- und Flottenmanagements aus operativer  

und statistischer Sicht
•	 Automatische Erkennung von Ausnahmen und Abweichungen in Ihren Prozessen 

(Zugplanung, Verspätungen, lange Stopps)
•	 Einfache Lösung, die die gesamte Datenverarbeitungskette abdeckt  

(Datenerfassung bis Informationsbereitstellung)

CONTACT

Paul HAVELANGE 
CEO

+32 (0) 475 52 28 77 
paul.havelange@ubidata.com

Rue des Francs 79 
1040 Brussels 

Belgium 

+32 (0) 475 52 28 77 
paul.havelange@ubidata.com

ubidata.com
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UMONS

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS
R&D Solutions and Contracts / AI for Safety / AI in Surveillence Systems / 3D Cameras 
Surveillence / AI Research

NEW PRODUCTS AND INNOVATIONS
Infra Secure: A lightweight, easy to install box for surveillance in construction sites 
using AI : deepilia.com/projects/
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AKTIVITÄTEN, PRODUKTE UND MARKEN
R&D Solutions und Verträge / KI für Sicherheit / KI in Überwachungssystemen / 
3D-Kameras für Überwachung / KI-Forschung

NEUE PRODUKTE UND INNOVATIONEN 
Infra Secure: Eine leichte, einfach zu installierende Box zur Überwachung von Baus-
tellen mit KI: deepilia.com/projects/

 

CONTACT

Mohamed BENKEDADRA 
AI researcher

 +32 (0) 65 37 40 03 
mohamed.benedadra@umons.ac.be

Rue de Houdain 9 
7000 Mons 

Belgium 

+32 (0) 65 37 30 45

umons.ac.be 
deepilia.com
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VECTURIS

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS
Established in 2006, VECTURIS is a private railway operator designing and providing 
railway management solutions. VECTURIS can be involved in each phase of a railway 
project: project development studies, procurement, construction and commissioning 
phases, operation and maintenance.

NEW PRODUCTS AND INNOVATIONS
VECTURIS’s expertise covers all aspects of the railway activity including infrastructure 
maintenance and management, transport operation and rolling stock maintenance and 
management as well as related social, environmental, legal and financial aspects. VEC-
TURIS’s range of services includes project management, study and consulting services, 
railway management services, training and procurement.

MAIN REFERENCES
Madarail (Madagascar), SETRAG (Gabon), Ferrocarril del Pacífico (Colombia), Trans-
rail (Senegal-Mali), SNCC (DRC). Lobito Atlantic Railway (Angola – operation started 
January 2024). Vecturis is also involved in the feasibility study for the rail component 
of a major mining project in Pakistan and is participating in the development of inno-
vative technical solutions for rail track quality control with the support of the Walloon 
regional government.
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AKTIVITÄTEN, PRODUKTE UND MARKEN
Gegründet 2006, ist VECTURIS ein privater Eisenbahnbetreiber, der Lösungen für das 
Eisenbahnmanagement entwirft und anbietet. VECTURIS kann in jeder Phase eines 
Eisenbahnprojekts involviert sein: von der Projektentwicklung über Beschaffung, Bau 
und Inbetriebnahme bis hin zu Betrieb und Wartung.

NEUE PRODUKTE UND INNOVATIONEN 
VECTURIS deckt alle Aspekte der Eisenbahnaktivität ab, einschließlich Infrastruktur- 
und Transportmanagement sowie Wartung von rollendem Material. Das Leistungss-
pektrum umfasst Projektmanagement, Beratung, Schulungen und Beschaffung.

HAUPTREZFERENZEN
Madarail (Madagaskar), SETRAG (Gabun), Ferrocarril del Pacífico (Kolumbien), Trans-
rail (Senegal-Mali), SNCC (DR Kongo), Lobito Atlantic Railway (Angola). VECTURIS 
arbeitet an einer Machbarkeitsstudie in Pakistan und an Schienenkontrolllösungen.

CONTACT

Eric PEIFFER 
Managing Director

+32 (0) 26 26 26 87 
epe@vecturis.com

Avenue de la Gare 2B 
1300 Limal 

Belgium 

32 (0) 26 26 26 80 
info@vecturis.com

vecturis.com
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WALLONIA EXPORT & INVESTMENT AGENCY

Place Sainctelette, 2
1080 Brussels
Belgium

+32 2 421 82 11
info@awex.be

awex-export.be

Avenue des Dessus de Lives, 6 
5101 Namur 

Belgium

+32 81 33 28 50 
welcome@investinwallonia.be

investinwallonia.be
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